



**Yau Yat Chuen Garden City Club Ltd.**  
又一村花園俱樂部有限公司

尊敬的會員：

**邀請申請加入本俱樂部小組委員會**

第三十二屆各小組委員會將於 11 月 28 日舉行的會員大會後隨即進行重組，現誠邀熟悉俱樂部，並有志於服務大家的會員加入小組成為小組委員，讓大家集思廣益，共同為俱樂部提供專業知識和想法，以推動我們俱樂部各個方面的發展，提升會員福祉。

如有意了解詳情及申請，歡迎致電 2397 4311 與委員會秘書處聯絡。

感謝 閣下的支持！

又一村花園俱樂部  
管理層 謹啟  
2023 年 11 月 3 日

3 November, 2023

Dear Valued Members,

**Invitation of Joining Sub-Committees of the Club**

All sub-committees of the 32<sup>nd</sup> will be reorganized after the General Meeting to be held on 28 November. We sincerely invite you, who are familiar with the Club and committed to serving the members, to join the sub-committee. Together, we can brainstorm and contribute our professional knowledge and ideas to promote the development of various aspects of the Club and enhance the well-being of the members.

For details and application, please feel free to contact the Secretariat of General Committee at 2397 4311.

Thank you for your support!

Management

Yau Yat Chuen Garden City Club